

Date: 19th September, 2023.

Subject: Orientation day for PreK, KG 1 and KG 2.

Dear Parents,

We are very excited to welcome you to our orientation day for Pre-KG, KG 1 and KG 2 students.

Parents will get the opportunity to meet the teachers on **Friday 22nd September, 2023, between 09:00 and 11:00 am in their classes.** Our little students should enjoy their day at home giving their parents the chance to have a good chat with their teachers about their first three weeks of this academic year.

Kindly be informed that school **buses will not be collecting Pre-KG, KG 1 and KG 2 students** on this day.

Looking forward to meeting you all.

Best Regards,



Dr. Kishor Pillai
Director / Principal

الموضوع: اللقاء التوجيهي لمرحلة رياض الأطفال.

أولياء الأمور الأعزاء:

يسعدنا أن نرحب بكم في اللقاء التوجيهي لطلبة مرحلة ما قبل الروضة والروضة الأولى والروضة الثانية.

ستتاح لكم الفرصة للقاء المعلمين يوم الجمعة 22 سبتمبر 2023 من الساعة 09:00 وحتى 11:00 صباحًا في فصولهم الدراسية، حيث سيستمتع طلبتنا الصغار بيومهم هذا في المنزل، مما سيتيح لأولياء أمورهم الوقت الكافي للتحدث بشكل مفصل مع معلمهم حول الأسابيع الثلاثة الأولى من هذا العام الدراسي.

نفيدكم علمًا بأن الحافلات المدرسية لن تصطحب طلبة مرحلة ما قبل الروضة والروضة الأولى والروضة الثانية إلى المدرسة في هذا اليوم.

نتطلع للقائكم جميعًا.